
Zápis z 8. schůze osadního voru konané dne 28. května 2023 

 

Přítomni: Milan Gaper, Blanka Gaperová, Petra Petříková a Libor Krátký ml. 

Omluveni: Michal Kalášek  

Program:  

1. Stav účtu a poklady k 30.4.2023 

2. Členské příspěvky na rok 2023 

3. Schválení žádostí o Veřejnou finanční podporu na OÚ Tehov na 2.Q.2023 na dětský den s 

termínem podání do 31.5.2023. 

4. Stav příprav na osadní akce nohejbalový turnaj, běh osadou a turnaj stolní tenis. 

5. Různé. 

Zápis: 

1. Stav na osadním účtu vedeném u ČSOB k 31.12.2022 = 106 558,58 Kč a stav pokladny ke 

stejnému dni = 16 725,40 Kč. 

2. M. Gaper komentoval aktuální stav placení členských příspěvků na letošní rok s tím, že již 

¾ členů příspěvky zaplatilo. Byla projednána a schválena přihláška nového člena osady Hory 

Jaroslava chata č.048. 

Výsledky hlasování: pro: 4 – proti: 0 – zdržel: 0 

3. Byla projednána a schválena čtvrtá VFP (dotace) na dětský den ve výši 4 500,- Kč.  
Termín podání je do 31.5.2021. M. Gaper předá na úřadě v Tehově ve středu 31.5.2023. 
Výsledky hlasování: pro: 4 – proti: 0 – zdržel: 0 

Dodatečná informace: M. Gaper předal žádost o VFP na úřadě OV Tehov ve středu 31.5.2023 

4. M. Gaper informoval o průběhu příprav na letošní sportovní akce. Na Memoriál Edy 

Koukala a běh osadou všechno připraveno, na stolní tenis zbývá dodělat poslední dvě ceny. 

5. Různé:  

5.1 M. Gaper informoval o průběhu brigády na údržbu lesních cest na osadě, která se konala 

v sobotu 20.5.2023. 

5.2 M. Gaper projedná ve středu 31.5.2023 s místostarostkou obce možnost přistavování 

kontejneru na BIO odpad na obvyklé místo jako v minulých letech. 

Dodatečná informace: M. Gaper dne 1.6.2023 projednal se starostou D. Hlouchem a panem 

Kezimourem následující režim přistavování kontejnerů na BIO odpad: silné větve v průměru 2 

cm a větší budou shromažďovány na k tomu určenému prostoru jako v minulých dvou letech 

(lesní parkoviště nad chatou po panu Mošnovi) a budou na konci sezóny následně rozdrceny 

štěpkovačem, 



nebo odvezeny kontejnerem. Pro větvě menší než 2 cm, tráva a listí bude přistaven kontejner 

na BIO odpad asi tak 3-5x během letního období. Poprvé by měl být přistaven v proběhu 

června. Pan Kazimour nás bude o termínu přistavení kontejneru předem informovat. 

5.3 M. Gaper informoval OV o zahájení prací na novém osadním hřišti, Zatím bylo vyměřeno 

a bude jednat s T. Indrou o provedení hrubých stavebních úprav spočívající ve srovnání 

terénu. Dále seznámil členy OV s návrhem Nájemní smlouvy s rodinou Kričfalušiů s dobou 

trvání 20 let. Smlouva bude s nimi projednána a schválena na zářiové valné hromadě spolku. 

 

Dne 2.6.2023  

Zapsal Milan Gaper – předseda OV. 

 


